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1. Arktos: jaarverslag 
 
Toelichting Geertje, Thibo en Anke + 3 jongeren, Xyano, Chayma & Itminaen in interviewstijl.  Zie PPT.  
 
David: Er is een serieuze evolutie in de werking de voorbije jaren. Van welke wijk zijn jullie afkomstig?  
 
Jongeren: Ter Perre, Arendswijk en Steenbrugstraat.  
 
Lize Marie: Wat is de max. leeftijd in Loods 21? 
 
Thybo: We proberen te mikken op 11-12 jaar maar zitten in praktijk toch ook met 14-15 jarigen. In 
principe is het max. 17 jaar. 
 
Thomas: Werken jullie met een ledenregister? Aanwezigheidslijsten?  
 
Thybo: Er wordt wel bijgehouden wie er langs komt. Dit staat wel in ons inhoudelijk verslag en wordt 
mee gestuurd met het verslag.  
 
Rosanne: Twee meisjes werken rond theater. Gaan die ook naar de academie?  
 
Thybo: één van de twee meisjes gaat volgend jaar naar de academie.  
 
Melissa: Wordt Spinrag herhaald?  
 
Thybo: We hopen van wel. Veel zal afhangen van het beschikbare budget.  
 
Anke: Nog een voordeel van dit project is dat de begeleiders ook echt als begeleiders van de 
jongeren kunnen deelnemen. 
 
Francis: In onze academie heb je ook Hip Hop enz. Ook via de UiTPAS of via Huis van Welzijn zijn er 
middelen die ondersteunend kunnen werken. 
 
Thomas: Is het druk nu voor het moment op skatepark voor de steppers / skaters.  
 
Chayma: Het is soms wel druk, maar het valt wel mee.  



 
Thomas: belangrijk om het zeker mee te nemen in de plannen van VT 2035. 
 
 

2. Delegaties in de sector gemeentelijk onderwijs (basisonderwijs en deeltijds 
kunstonderwijs) (toelichting door Patricia Lambert). 

 
Lise-Marie: PWB uren gaan ook niet meer naar GR? 
 
Francis: Ik zal dit wel telkens op een RACO brengen omdat ik het belangrijk vind dat jullie hiervan op 
de hoogte zijn. 
 
Patrick: Goed dat dit allemaal nu geregeld is. Wel inderdaad belangrijk om ons voldoende op de 
hoogte te houden tijdens een RACO;  
 
Francis: Dossiers met een grote financiële impact, dat zullen we altijd bespreken op een RACO of op 
een GR.  
 
Lise-Marie: De algemeen directeur wie is dit dan? Onze algemeen directeur of algemeen directeur 
scholengroep?  
 
Francis: Dat is Carlo, die automatisch delegeert naar de directeur van de school.  
 
Francis: Voor aanwerving personeel wordt de procedure van het stad gevolgd. Patricia kan voor het 
moment niet benoemd worden op niveau scholengemeenschap, maar er is recent een nieuwe wet 
goedgekeurd wat dit wel zou kunnen mogelijk maken, maar dit is nu nog niet aan de orde.  
 
Patricia: Voorlopig loopt de samenwerking met Kuurne ook heel vlot.  
 
Francis: Ik wil Patricia bedanken voor de uitleg. Met het GO hebben we 3 goed draaiende scholen. 
Daarom vind ik het belangrijk dat ik de PWB uren altijd op de RACO breng. Jullie zijn mede 
inrichtende macht, dus ik vind dit belangrijk. Ik vind het belangrijk dat we dit kunnen blijven 
organiseren, dat elk kind binnen zijn eigen wijk/ gemeente naar een school kan gaan. Dus is het 
belangrijk dat we dit blijven organiseren.  
 
 

3. Lestijdenpakket en schoolorganisatie met PWB-uren voor het stedelijk onderwijs 

Harelbeke 2022-2023 (toelichting door schepen Franics Pattyn).  

Zie bijlage.  

Patrick: evolutie lln. Wat gebeurt er in de verschillende scholen? 

Patricia: Hulste: 34 kleuters tarten voor twee scholen, eigenlijk niet zo veel. Lichte daling afgelopen 

jaren. Centrum Harelbeke: lichte stijging. Stasegem doet het super goed qua lln-aantal. Er zijn ook 

veel nieuwe wijken bij gekomen.  

Cijfers worden nog toegevoegd aan verslag.  

 
4. Vrijwilligersbeleid (toelichting door Sandra Snick) 

 



Zie PPT + word document ‘Vrijwilligersbeleid’ zie bijlage.  

Rosanne: De VW van het zorgbedrijf, valt dit ook onder jou?  

Sandra: neen, die vallen onder het zorgbedrijf.  

Rosanne: Binnen structurele vrijwilligers zijn er verschillen tussen VW’rs die betaald worden en die 

niet betaald worden? (forfaitaire vergoeding). 

Sandra: dat klopt. We proberen tegenover de vergoeding een mooi waarderingspakket te zetten dat 

gelijkwaardig is/ aanvoelt (bijv. OW kaart van 40 euro, een geschenkje, een traktatie enz.).  

Rosanne: er zijn gidsen die per uur betaald worden?  

Sandra: er zijn een paar gidsen die als zelfstandige werken, de rest is aan een vw vergoeding. Het is 

moeilijk om vw’rs te vinden en ik maak me zorgen dat we niet in concurrentie gaan met elkaar.  

Sandra: je hebt vw’rs die heel concreet takenpakket willen, welomlijnd takenpakket. Bijv. ik heb 2 

uurtjes per week. Die zullen eerder richting de stad gaan. Mar daarnaast heb je ook heel wat 

vrijwilligers die net op zoek zijn naar vw werk binnen het verenigingsleven.  

Rosanne: hoeveel vw’rs heb je op dit moment binnen de stad? 

Sandra: op dit moment zitten we rond de 400 euro.  

Koen: Door corona, zijn er veel mensen afgehaakt? 

Sandra: op zich valt dit wel mee. Vooral de binnen de oudere vw’rs zien we wel wat uitval. Er is op 

zich ook een nieuwe instroom na corona.  

Vacatures kan je nu al plaatsen op www.vrijwilligerswerk.be. Op basis van de postcode zal dit ook op 

onze website terecht komen.  

 

5. Varia 

- Nancy: vraagje vanuit mijn werk bij de Delhaize. Ik merk dat er vaak grote bedragen staan op 

de OW kaart, soms bedragen tot 1000 euro.  

Pieter vraagt na bij Wouter Depuydt.  

- Thomas: Morgen zijn er twee mobiliteitsinfo-momenten. En ik merk dat er veel mensen geen 

uitnodiging/ flyers hebben gekregen. Pieter vraagt na. Het is vaak erg laat. Oa. info rond KGR. 

Vaak veel te laat. Bijv. Ballingenweg: garages die erop uitkomen, die krijgen geen uitnodiging. 

Morgen mobiliteit collegeweek. Moet op centrale agenda komen. NU GR leden niet 

verwittigd. Centrale agenda moet beter beheerd worden. Vraag naar communicatie.  

- Uitleendienst: aanvragen buiten de openingsuren, dan kan je niet reserveren. Best mail dan 

na reservering sturen  

 

http://www.vrijwilligerswerk.be/

